



الرقم : 1211 / 106 / 2023

التاريخ : 26 / 10 / 2023

الموافق : 11 / ربيع الاخر / 1445

**تعميم**

رقم (١١٤) No

**Honorable Members of the ASE**

**Good Greetings,,,**

By virtue of the provisions of Article (15/B/1) of the Directives for Listing Securities on the Amman Stock Exchange, and with reference to the certificate to whome it may concern issued by Companies Control Department dated 23/10/2023 (copy is attached), regarding the Minister of Industry and Trade approval of the SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT (SURA) Company.

Kindly note that the shares of the above mentioned company will be suspended from trading as of Sunday 29/10/2023; until the capital reduction procedures are completed.

**Best Regards,,**

مازن نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي

Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

السادة/ أعضاء بورصة عمان المحترمين

تحية طيبة وبعد،،،

استناداً لأحكام المادة (15/ب/1) من تعليمات إدراج الأوراق المالية في بورصة عمان، وبالإشارة إلى شهادة لمن يهيمه الأمر الصادرة عن دائرة مراقبة الشركات رقم م ش/1/81199/453 بتاريخ 2023/10/23 (مرفق صورة عنها)، بخصوص قرار معالي وزير الصناعة والتجارة بالموافقة على تخفيض رأسمال شركة سُرى للتنمية والاستثمار (SURA).

أرجو إعلامكم بأنه سيتم إيقاف التداول بأسهم الشركة المشار إليها أعلاه اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2023/10/29، ولحين إنتهاء إجراءات التخفيض وصدور كتب الموافقة من الجهات الرسمية.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،

CC: - Jordan Securities Commission.

- Securities Depository Center.

- SURA DEVELOPMENT & INVESTMENT Company.

- Operations Department.

\* نسخة: - هيئة الأوراق المالية.

- مركز إيداع الأوراق المالية.

- شركة سُرى للتنمية والاستثمار.

- دائرة العمليات.